
Otázky:

Magdalena Benešová / Gymnázium Paměti národa
Martin Chvál / Ústav výzkumu a rozvoje vzdělávání,
Pedagogická fakulta UK
Miroslav Krejčí / CERMAT
Pavla Lopatková / Kam po devítce
Jiří Nantl / Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy

Jak funkční je současná podoba přijímacího řízení?
Jaká jsou silná a slabá místa?
Co potřebujeme od přijímacího řízení? Jakou hlavní
funkci by mělo plnit?
V čem vidíte nerovnosti v přijímacím řízení? Jak tyto
nerovnosti minimalizovat?
Co nám prozradí studijní potenciál žáků? Jakou roli
v tom hraje jednotná přijímací zkouška?
Jak pojmout školní část přijímacího řízení? Jak zjistit
motivaci? Co je ideální a co je reálné?

Kulatý stůl 
SKAV a EDUin

21. 11. 2024 14–16 hod.
čtvrtek

Jak přijímat studující
na střední školy?

Celá akce je streamovaná na 
facebook.com/SKAVcz
Kulaté stoly jsou ke zhlédnutí zdarma.
Videozáznam bude zveřejněn.

Stálá konference asociací ve vzdělávání, z. s.
EDUin, o. p. s.
info@skav.cz
www.skav.cz | www.eduin.cz

ONLINE

Diskutují:

Moderuje:

 Miroslav Hřebecký / EDUin

https://www.facebook.com/SKAVcz/

